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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Mi az igazság a bábolnai földmutyi ügyében?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábban több írásbeli kérdésben is fordultam Önhöz a bábolnai állami földek kapcsá n

(x/13524., K/13820 ., K/14687.), már az el őtt is, hogy azok a Monsanto-hoz kerültek volna .

Igyekeztem rá felhívni a figyelmét, hogy az adás-vételek körül komoly problémá k

jelentkeztek, de Ön ezt nem volt hajlandó – vagy inkább nem akarta – figyelembe venni . Most

hiába próbálja a kérdést maszatolni, előre figyelmeztettem, hogy baj lesz . A korábbi írásbel i

kérdésekben Ön folyamatosan bagatelizálta az ügyet, most pedig az egyik államtitkár a

bejelenti, hogy vizsgálatot fognak kezdeményezni a történtek kiderítése érdekében .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mit várnak a vizsgálattól és '

annak milyen következményei lehetnek?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . június 13 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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